



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع
Oman Qatar Insurance Company SAOG

Date: 25th March 2024

التاريخ: 25 مارس 2024 م

List of Board Nominees

Further to the invitation notice to attend the company's AGM, which is scheduled to be held on March 30, 2024, Oman Qatar Insurance Co. SAOG would like to disclose the list of candidates for membership in the board of directors, subject to shareholders' approval at the meeting.

قائمة المرشحين لعضوية مجلس الإدارة

إلحاقاً بإعلان الدعوة لحضور الجمعية العامة العادية السنوية للشركة والمزمع عقدها في 30 مارس 2024م، تود الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع الإفصاح عن قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة ويخضع تعيين المرشحين أدناه لموافقة المساهمين في الاجتماع.

1. Dr. Musallam Mahad Ali Qatan

1. الدكتور مسلم بن محاد قطن

Dr. Musallam holds a doctorate in economics and a master's degree in finance. He has about 20 years of practical experience in the financial, economic, and development sectors. He has a future vision, analytical thinking, and the ability to make strategic decisions, in addition to experience in a variety of sectors such as the aviation sector, the oil and gas sector, and the insurance sector.

الفاضل مسلم حاصل على شهادة الدكتوراة في الاقتصاد والماجستير في العلوم المالية بتمتع بخبرة عملية حوالى 20 عام في القطاعات المالية والاقتصادية والتنمية. لديه رؤية مستقبلية وفكر تحليلي وقدرة على اتخاذ القرارات الاستراتيجية، بالإضافة إلى خبرة في مجموعة متنوعة من القطاعات مثل قطاع الطيران وقطاع النفط والغاز وقطاع التأمين.

2. Mr. Salem Khalaf Al Mannai

2. الفاضل سالم خلف المناعي

Mr. Salem Al Mannai, currently holds the position of Group CEO of Qatar Insurance Company Group, holds a postgraduate degree from the University of South Wales. He began his career with Qatar Life and Medical Insurance Company as Deputy CEO in 2013 and later assumed the role of Deputy Group President & CEO for QIC MENA in 2015. With extensive expertise, Salem was appointed Deputy Group President & CEO of the QIC Group in 2019. His leadership has driven innovative solutions, consolidating QIC Group's pioneering status in the insurance industry across MENA and international markets.

يشغل الفاضل سالم المناعي حالياً منصب الرئيس التنفيذي لمجموعة قطر للتأمين، وهو حاصل على درجة الدراسات العليا من جامعة جنوب ويلز. بدأ حياته المهنية مع الشركة القطرية للتأمينات على الحياة والتأمين الصحي كنائب للرئيس التنفيذي في عام 2013 م، ثم تولى منصب نائب رئيس المجموعة والرئيس التنفيذي لشركة قطر للتأمين في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا في عام 2015 م. وبفضل خبرته الواسعة، تم تعيين سالم نائباً لرئيس المجموعة والرئيس التنفيذي لمجموعة قطر للتأمين في عام 2019 م. وقد ساهمت قيادته في حلول مبتكرة، تعزز المكانة الرائدة لمجموعة قطر للتأمين في صناعة التأمين عبر منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا والأسواق الدولية.



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع
Oman Qatar Insurance Company SAOG

3. Mr. Mohamed Wahid Al Kharusi

Mr. Mohamed holds a bachelor's degree in accounting and business administration from The George Washington University, USA, achieved with a Summa Cum Laude honors. He has held various key roles in prestigious organizations. While being the Senior Manager of Operations at Al Hosn Investment Company SAOC, he effectively manages company operations, liaisons with governmental entities and is responsible for their Real Estate Portfolio. Since 2012, he has also overseen Al-Hosn's logistics sector, real-estate sector strategies, and departmental functions. Mr. Mohamed has assisted in numerous successful acquisitions and venture capital initiatives, totaling multimillion-dollar deals. Additionally, he has represented Al-Hosn on various Boards. In his earlier career, he held leadership positions at Guidance Financial Group in the USA

4. الفاضل محمد وحيد الخروصي

الفاضل محمد حاصل على درجة البكالوريوس في المحاسبة وإدارة الأعمال من جامعة جورج واشنطن بالولايات المتحدة الأمريكية مع مرتبة الشرف الأولى. وقد شغل العديد من المناصب الرئيسية في المنظمات المرموقة. أثناء عمله كمدير أول للعمليات في شركة الحصن للاستثمار ش.م.ع.م، حيث يدير بشكل فعال عمليات الشركة والاتصال مع الجهات الحكومية ويكون مسؤولاً عن محافظتها العقارية. منذ عام 2012 م، يشرف أيضاً على قطاع الخدمات اللوجستية في شركة آل هون، واستراتيجيات القطاع العقاري، ووظائف الإدارات. وقد ساعد الفاضل محمد في العديد من عمليات الاستحواذ الناجحة ومبادرات رأس المال الاستثماري، والتي بلغت قيمتها الإجمالية ملايين الدولارات. بالإضافة إلى ذلك، قام بتمثيل الحصن في العديد من مجالس الإدارة. وأيضاً شغل سابقاً مناصب قيادية في مجموعة غايدنس المالية في الولايات المتحدة الأمريكية.

5. Mr. Chathoth Madhavan Unnikrishnan

Mr. C.M. Unnikrishnan currently holds the position of Deputy CEO at MENA Operations. With over 34 years of experience in the insurance industry, 26 of which have been in the Middle East, he began his career with The New India Assurance Company before joining Qatar Insurance Company in 1997. He has been instrumental in growing QIC's Property & Commercial business in Qatar and the wider MENA region. With expertise in underwriting, risk management, reinsurance, and client management, he is credited for enhancing and maintaining broker relationships for QIC entities in the MENA region.

4. الفاضل شاتوت ماديفان يونيكريشنان

الفاضل شاتوت ماديفان يونيكريشنان يشغل حالياً منصب نائب الرئيس التنفيذي لعمليات منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. يتمتع بخبرة تزيد عن 34 عاماً في قطاع التأمين، 26 منها في الشرق الأوسط، وقد بدأ حياته المهنية مع شركة التأمين الهندية الجديدة قبل انضمامه إلى شركة قطر للتأمين في عام 1997م. وكان له دور فعال في تطوير الأعمال العقارية والتجارية لشركة قطر للتأمين في قطر. ومنطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا على نطاق أوسع. ومن خلال خبرته في مجال الاكتتاب وإدارة المخاطر وإعادة التأمين وإدارة العملاء، يُنسب إليه الفضل في تعزيز والحفاظ على علاقات الوساطة لكيانات شركة قطر للتأمين في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا.



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع
Oman Qatar Insurance Company SAOG

6. Mr. Ahmed El Tabbakh

Mr. Ahmed currently holds the position of Deputy CEO – International Operations at Qatar Insurance Company Group, having joined in 2011 with over nine years of industry experience. He brings a wealth of knowledge and expertise in Audit, Advisory, and financial services across various industries. Prior to his tenure at QIC Group, he worked with KPMG audit and advisory in Qatar and Egypt. Mr. Ahmed is a qualified Chartered Accountant and a Fellow of the Association of Chartered Certified Accountants (ACCA) in the UK. Additionally, he is a member of the CFA Institute and holds an MBA degree from Oxford Brookes University.

5. الفاضل أحمد الطباخ

يشغل الفاضل أحمد حاليًا منصب نائب الرئيس التنفيذي – العمليات الدولية في مجموعة قطر للتأمين، بعد أن انضم إليه في عام 2011م بخبرة تزيد عن تسع سنوات في هذا المجال. يتمتع بثروة من المعرفة والخبرة في مجال التدقيق والاستشارات والخدمات المالية في مختلف الصناعات. وقيل عمله في مجموعة قطر للتأمين، عمل في شركة KPMG للتدقيق والاستشارات في قطر ومصر. الفاضل أحمد محاسب قانوني مؤهل وزميل جمعية المحاسبين القانونيين المعتمدين (ACCA) في المملكة المتحدة. بالإضافة إلى ذلك، فهو عضو في معهد CFA ويحمل درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة أكسفورد بروكس.

7. Mr. Chirag Doshi

Mr. Chirag currently holds the position of QIC Group Chief Investment Officer at Qatar Insurance Company. He joined QIC Group in 2004 and has experience of over 18 years in Treasury & Investment Portfolio Management functions. He has been instrumental in establishing QIC as a leading investment house in the MENA region. Prior to joining QIC, he was with Standard Chartered Bank in Mumbai, India. Mr. Chirag is a qualified Chartered Accountant, CFA charter holder and a Certified Treasury Manager.

6. الفاضل شيراج دوشي

الفاضل شيراج يشغل حاليًا منصب الرئيس التنفيذي للاستثمار في مجموعة قطر للتأمين. انضم الفاضل شيراج إلى مجموعة قطر للتأمين في عام 2004 م ويتمتع بخبرة تزيد عن 18 عامًا في وظائف إدارة الخزينة والمحافظة الاستثمارية. وقد كان له دور فعال في تأسيس شركة قطر للتأمين كشركة استثمارية رائدة في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. قبل انضمامه إلى شركة قطر للتأمين، كان يعمل لدى بنك ستاندرد تشارترد في مومباي، الهند. الفاضل شيراج هو محاسب قانوني مؤهل، وحاصل على شهادة محلل مالي معتمد ومدير خزانة معتمد.



الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع
Oman Qatar Insurance Company SAOG

8. Mr. Abdullah Al Mezeini

Mr. Abdullah currently holds the position of Senior Manager - Investment at Al Hosn Investment Company. Possessing over 13 years of experience in the fields of investment and asset management, marked by comprehensive expertise across various sectors including real estate, banking, logistics, and aviation, with both local and global markets expertise. Having held positions in multiple investment and private equity firms previously, Abdullah brings a wealth of experience and intricate understanding of investment dynamics to his roles. He holds an MBA from Kwansei Gakuin University – Japan and a bachelor's degree in finance from Sultan Qaboos University.

7. الفاضل عبدالله المزيني

يشغل الفاضل عبد الله حالياً منصب مدير أول - الاستثمار في شركة الحصن للاستثمار. يتمتع بخبرة تزيد عن 13 عاماً في مجالات الاستثمار وإدارة الأصول، تتميز بخبرة شاملة في مختلف القطاعات بما في ذلك العقارات والمصارف والخدمات اللوجستية والطيران، مع خبرة في الأسواق المحلية والعالمية. بعد أن شغل مناصب في العديد من شركات الاستثمار والأسهم الخاصة سابقاً، أضاف الفاضل عبدالله من الخبرة والفهم الثري لديناميكيات الاستثمار إلى أدواره. وهو حاصل على درجة الماجستير في إدارة الأعمال من جامعة كوانسي جاكوين – اليابان ودرجة البكالوريوس في المالية من جامعة السلطان قابوس.

9. Mr. Rashid Al Buainain

Mr. Rashid currently holds the position of Group Chief Administrative Officer at Qatar Insurance Company Group. Graduating from Leeds Beckett University with a degree in Business Management, he began his career at the Ministry of Education, gaining valuable experience. Joining QIC Group in 2003, he has played a critical role in administration, facilities, and operations management, driving the company's growth. His leadership and commitment to excellence have played an integral role in implementing key initiatives, ensuring the success of QIC.

8. الفاضل راشد البوعينين

الفاضل راشد يشغل حالياً منصب الرئيس الإداري للمجموعة في مجموعة قطر للتأمين. تخرج من جامعة ليدز بيكيت وحصل على شهادة في إدارة الأعمال، وبدأ حياته المهنية في وزارة التعليم، واكتسب خبرة قيمة. انضم إلى مجموعة قطر للتأمين في عام 2003م، وقد لعب دوراً حاسماً في الإدارة والمرافق وإدارة العمليات، مما دفع نمو الشركة. وقد لعبت قيادته والتزامه بالتميز دوراً أساسياً في تنفيذ المبادرات الرئيسية، مما يضمن نجاح شركة قطر للتأمين.

For Oman Qatar Insurance Co. S.A.O.G

عن / الشركة العمانية القطرية للتأمين ش.م.ع.ع

